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Møtereferat fra Ungdomsrådet 10.05.23 
 
Deltakere:       
Anne Tyldum Bruvik, Martin C. Stevens, Diana Larion, Julie Marvik, Clara Eldholm, 
Oddny Hovtun Bjorland, Lars Conrad Moe, Barbro Bjørnsen, Berit H. Kyllevik,                     
 
I sak 6: Grethe Øglænd  
       
Møteleder: Anne Tyldum Bruvik 
Møtedato:  10.05.23 
Klokkeslett: 17.00 – 19.00 
Møtenr: 2/23 
Dato:   05.09.2023 
Arkivref: 2023/1675 - 43386/2023 

          
 
 
 Kl. 17.00 – 17.10 

5. Godkjenning av innkalling og møtereferat 
 
Godkjent 
 
Kl. 17.10 – 17.40 

6. Barn som pårørende – Grethe Øglænd og repr. fra 
pårørendesenteret 
Ønsker å få en orientering om hvordan De jobber med barn som 
pårørende inn i sykehuset 
 
SUS startet opp tidlig med arbeidet med barn som pårørende, faktisk 
før det ble et lovpålagt for alle helseforetak. 
Ved SUS jobber pårørendesenteret tett opp mot alle avdelinger og 
enheter med kunnskap og informasjon om hvordan en ivaretar barn 
som pårørende. Viktig å formidle ut kunnskap om hvordan en 
informerer, ivaretar denne gruppen på en god måte.  
 
Beslutning: 
Ungdomsrådet takker for interessent orientering. 
 
Kl. 17.40 – 18.10 

7. Mandatet  
- bør mandatet oppdateres? 
Forslag til endring av mandat følger vedlagt. 
 
Beslutning: 



 
 
 

Side 2 av 4 
 

Mandat Ungdomsråd ved Stavanger Universitetssjukehus oppdateres 
iht. innspill. 
 
 
Kl. 18.10 – 18.40 

8. Lage et arbeidsseminar – for å jobbe seg igjennom 
sakene/prosjekter 
 
 
- Hvem er vi og hvordan presenterer vi oss. 
- Tips til ledelsen – oppdatering 
- Hvordan UR skal bli mer synlig 
- Hva ønsker medlemmene å være med på? 
 eks. vis: erfaringsforedrag, prosjektarbeid, invitasjoner til å                                        
 være med på stand.  
- Overganger  
 Utarbeide noen presentasjoner og legge det fram for 
 brukerutvalget for å se ting i sammenheng. 
 
Beslutning: 
Ungdomsrådet følger opp saken i egen gruppe og sender forslaget over 
til Brukerutvalget. 
 
Kl. 18.40 – 18.50 

9. Orientering  
UR presenterte seg for Kvalitetsrådet i Kvinneklinikken 8. mai 
 
Styret v/Anne orienterte fra møtet. Klinikksjef v/Kvinne- og 
barneklinikken redegjorde for viktigheten av et godt samarbeid med 
Ungdomsrådet  
 
Beslutning: 
 
Saken tas til orientering. 
 
 
EVENTUELT 
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